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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования являются аудируемые Компании в разрезе специфики деятельности: производственное предприятие, организация торговли и компания сферы услуг. 
Цель   выпускной   квалификационной   работы –провести внутренний  аудит  системы  внутреннего  контроля  бизнес-процесса «Закупки»,   разработать   практические   рекомендации   по   ее совершенствованию  и  апробировать  общую  методику  внутреннего аудита к оценке СВК бизнес-процесса «Закупки». 
В   работе   детально   рассмотрены   теоретические   аспекты внутреннего контроля и внутреннего аудита хозяйствующего субъекта, проанализированы   концептуальные   подходы   к   пониманию внутреннего контроля, определена роль внутреннего аудита в системе внутреннего контроля, проведена оценка внутреннего аудита наличия и работы компонентов внутреннего контроля бизнес-процесса.
Проанализированы   источники   информации   и   специфика организации   бизнес-процесса   «Закупки»   для   оценки   системы внутреннего   контроля,   проведен   внутренний   аудит   системы внутреннего   контроля   в   разрезе   дизайна   и   операционной эффективности  СВК,  составлены  схемы  бизнес-процесса  «Закупки» аудируемых Компаний. 
В  результате  проведенного  внутреннего  аудита  разработаны рекомендации  по  совершенствованию  бизнес-процесса  «Закупки» Компаний  с  целью  построения  эффективной  СВК.  Авторами предложена методика  внутреннего  аудита  оценки  СВК  на основе апробированной международной концепции COSO.
        

        
          The object of the study are audited Companies in the context of specific activities: production enterprise, trade organization and service company. 
 The purpose of the final qualification work is to conduct an internal audit of the internal control system of the business process "Procurement", to develop practical recommendations for its improvement and to test the General methodology of internal audit to assess the ICS of the business process"Procurement". 
The paper considers in detail the theoretical aspects of internal control and internal audit of an economic entity, analyzes conceptual approaches to understanding internal control, defines the role of internal audit in the internal control system, evaluates the internal audit of the presence and operation of internal control components of the business process.
Analyzed sources of information and the specificity of the organization of the business process "Procurement" for the evaluation of the internal control system, internal audit of the internal control system in the context of the design and operating effectiveness of ICS, is composed of the schema of the business process "Procurement" of the audited Companies. 
As a result of the internal audit, recommendations were developed to improve the business process of "Procurement" of Companies in order to build an effective ICS. The authors propose a General methodology of internal audit of ICS assessment on the basis of the approved international concept COSO.
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